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Vergadering
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Afgemeld: -

Agenda
Deel 1: Gezamenlijke OC en MR

1. Opening (aanvang 19:30 koffiekamer)
Kennismaking OC en MR (OKC raad)

● We maken kennis met elkaar en iedereen stelt zich kort voor.
Doel toelichten (OKC raad Orhan, Franca)

● Het doel van de gezamenlijke bijeenkomsten is meer samen op te trekken en
meer samen te gaan werken. Elkaar zien is elkaar vinden.

2. Mededelingen directie (Opvang, onderwijs)
a) speelplein

● Inmiddels is update 13 met de QR-code te scannen. Na al het slechte weer is
de vooruitgang nu inmiddels goed te zien.

● Tijdens het gesprek komt ook naar voren dat er voor het hele OKC een
nieuwe aanbesteding aan een poetsbedrijf is gedaan.

b) opening schoolplein
● 19 april 2024 wordt het nieuwe schoolplein officieel geopend.
● Dit gebeurt in 2 fases:

○ in de ochtend voor genodigden.
○ in de middag met ouders. Dit is tevens de afsluiting van het

muziekthema in de vorm van een festival.
c) gebouwelijke situatie

● Voor het komende schooljaar wordt er nog niet overgegaan tot een
verbouwing. De 1e inzet voor het nieuwe jaar wordt de Unit op de
speelplaats. Voor het komend schooljaar is een nieuwe verdieping hierop nog
niet gerealiseerd. Het algehele proces verloopt traag, ondanks het meermalig
en tijdig aan de bel trekken door de directie. Orhan geeft aan dat hij binnen
de GMR ook de zorgen heeft geuit over het ruimtegebrek bij OKC Het
Maasveld. Namens de OKC-raad zal een brandbrief worden opgesteld aan Kim
om ook via deze weg een stem te laten horen: de urgentie is zorgelijk en
hoog!
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d) muziekweken
● Het draaiboek rondom de muziekweken is gedeeld met ouders. Er staat veel

moois te gebeuren! Het muziekthema wordt op vrijdag 19 april 2024 met een
muziekfestival afgesloten.

e) OKC-ontwikkeling
● Patrick licht toe wat er tot nu toe in de ontwikkeling allemaal al afgevinkt kan

worden en wat er voor de komende tijd (korte en lange termijn) op de
planning staat (zie documenten op de Drive).

f) nieuwe conciërge
● Per 2 april 2024 zal Theo Vervoort starten als 2e conciërge op Het Maasveld.

Hij zal 4 dagen per week aanwezig zijn.

3. GMR (Notulen)
● Orhan vraagt of er vragen zijn over de notulen van de GMR en licht enkele

punten toe:
○ Om een inlogcode aan te kunnen vragen voor de MR-Academie is het

handig om een akkoord-mailadres aan te vragen voor de ouders van
de MR —> Franca neemt dit op zich.
Hier zijn interessante workshops te volgen.

○ Inmiddels is er een extern vertrouwenspersoon voor Stichting
Akkoord-po!. Binnen Het Maasveld is er een contactpersoon die
iedereen die hier gebruik van wenst te maken, kan doorverwijzen naar
de juiste route.

○ De begeleiding van starters en stagiaires is een van de onderdelen
waar Akkoord goed op inzet.

Deel 2: MR

4. Notulen goedkeuren 18 januari 2024
● Sommige punten die eigenlijk voor deze vergadering in deze notulen waren

gepland staan nu niet op de agenda. De agenda zou te vol worden. Ze worden
doorgeschoven naar de agenda voor de volgende bijeenkomst.

● Het punt rondom een thema-avond rondom Social Media komt ter sprake.
I.v.m. de muziekweken is dit even geparkeerd. Vanuit de projectgroep cultuur
wordt in november 2024 ingezet op Mediawijsheid. Dit zou een mooie
combinatie zijn met deze thema-avond. Franca pakt dit met Joep (OEC) op.

● De notulen zijn goedgekeurd.

5. Punten vanuit de directie (Onderwijs)
- Groepsverdeling en formatie 2024-2025

● Het voorstel voor het volgend schooljaar wordt bekeken.
● Er zijn enkele vragen over de keuze voor een enkele, grote groep 8. Patrick

en Rob lichten toe dat het de wens/bedoeling is, er 3 dagen 2 mensen op te
zetten.

● Gaan alle groepen automatisch samen door naar de volgende groep (bv.
groep 4a naar groep 5a)?
Hierbij wordt gekeken wat goed is voor de kinderen. In de basis zal dit het
geval zijn. Indien wenselijk zullen er andere keuzes worden gemaakt. Het
belang van de kinderen staat voorop.

● Ouders geven het aan jammer te vinden dat de kinderen elkaar buiten de
pauzes weinig ontmoeten, zowel groepsdoorbrekend in de gehele school als
met de parallelgroep. Met de inzet van Blink Wereld kunnen we hier wellicht
iets in doen?

6. Mededelingen MR ouders / leerkrachten
- Terugkoppeling studiedagen 24 januari en 12 maart

● De leerkrachten van de MR hebben een terugkoppeling gegeven over hetgeen
er tijdens de studiedagen gedaan is.



● 24 januari 2024
○ Presentatie Rob en Nando → Rob en Nando hebben hun onderzoek

voor de opleiding gepresenteerd.
○ EDI
○ KCPO - LiB en Analyse → de nieuwe aanpak is uitgelegd en toegelicht.
○ Update projectgroepen
○ LT → binnen het leerteam is de storyline bekeken
○ Carroussel

■ co-teachen → Eef
■ cultuur → Inge
■ ontwikkeling opvang → Kay

● 12 maart 2024
○ EDI → groepsdoorbrekend bij elkaar in de groepen gekeken
○ KCPO → evaluatie nieuwe manier van analyseren
○ Leestafel
○ Update groen-blauw-schoolplein
○ Update projectgroepen
○ Jaarplan → hoe ver zijn we al? wat hebben we nog te doen?
○ In de avond hebben we het samen met het team Opvang gehad over

wenselijk gedrag in de professionele cultuur.

7. Verkiezingen
● Dit is in gang gezet.

8. Agendapunten volgende vergadering
● Voor de agenda van de volgende vergadering zal worden bekeken welke

punten er nog staan vanuit de vorige notulen en hetgeen het vorig jaar rond
deze vergadering op de agenda stond.

9. Rondvraag
● Wat betreft de vraag wat de meerwaarde is om MR-leden uit te nodigen voor

de GMR heeft Franca contact gehad met Denise. Het is puur bedoeld om te
informeren over hetgeen er binnen de GMR besproken wordt. Bij ons staat
Orhan er voor open om vragen te kunnen stellen n.a.v. de notulen. Het is
prima wanneer leden van de MR ervoor kiezen om niet aan te sluiten.

● I.v.m. de afwezigheid van meerdere mensen, lijkt het handig de vergadering
van de volgende keer te verzetten naar een ander moment. Franca pakt dit
op met een poll in de app.

● Vanuit Linda komt de vraag of het mogelijk is tijdens de pauzes meer
activiteiten aan te bieden met een bal e.d. of met een groep richting het
veldje gaan. Nu is er weinig te doen en resulteert dit (vooral in de hogere
groepen) vaak in stoeien - “fighten”. Dit werkt vervolgens ook weer door bij
de gym en in de klas.
Dit wordt herkend en Nicole pakt dit op om in leerteam 6-7-8 samen nog eens
goed te kijken wat mogelijkheden zouden zijn.

10.Afsluiting 21:30 uur
We proberen elke keer om 21:30 af te sluiten

● Franca sluit de vergadering om 21:32u.
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